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Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym

(t.j.Dz.U. z 2024 r. poz. 609 ze zm. ) przekazuję interpelację złożoną podczas obrad

sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 28 sierpnia 2024 r. przez radnego

Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim Pana Roberta Czerechowskiego w sprawie

budowy nowego zejścia na pla?źę tzw. ,,Mara".
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Sępólno Krajeńskie,
,' 22.08.2024 r.

Robert Czerechowski

Radny Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeriskim

r-.-.'- g
,l,-a

)>.Ji
r-)

?i,1

?jl ,l

L-I
: /l)-'

.,-? ,w 'f J Il)
b,' ??..;i ??

Szanowny Pan
mgr inź. Waldemar Stupałkowski

Burrnistrz Sępólna Krajeńskiego

INTERPELACJA

Szanowny Panie Burmistrzu.

W trosce o poprawę warunków turystycznych w Gminie Sępólno Krajeńskie, szeroko komentowaną
przez wszystkich mieszkańców, ale - przerJe wszystkim - mając na uwadze zdrowie i bezpieczeństwo
korzystających z walorów naszego jeziora, zwracam się z prośbą o budowę nowego zejscia na plażę
tzw. ,,Mara".

Obecnie, po intensywnych i mniej intensywnych ulewach, dostęp do plaży i zarazem jednego
z przystanków trasy pieszo-rowerowej wokół jeziora bywa znacznie utrudniony, niemożliwy dla osób
starszych, czy z ograniczoną mobilnością.

Budowa bezpieczneBo i wygodnego zejścia, które byłoby wykonane z odpornych na warunki
atmosferyczne materiałów, zapewni wieloletnią trwa'rosć inwestycji i sprawi, że:

1) poprawi się bezpieczeństwo użytkowników, którzy obecnie muszą korzystać
z nieprzystosowanych, niebezpiecznych zejść,

2) zwiększy się dostępność plaży dla mieszkańców i turystów z wszystkich grup wiekowych oraz
dla osób z niepełnosprawnościami,

3) podniesie się atrakcyjność turystyczna miejscowości.

Oczywiście, zdaję sobie sprawę z tego, że za chwilę mamy koniec sezonu letniego, kiedy to plaża
,,Mara" jest najbardziej oblegana i być może lepiej byłoby przenieść budowę zejścia na kolejny sezon
i wpisać do projektu budżetu. Jednakże z plaży korzysta się cały rok, bo po plażowiczach będą morsy,
a są też wędkarze, spacerowicze i- jak sama mapa trasy wskazuje - rowerzyści jadący wokół jeziora.

Z wyrazami szacunku.
Robert Czerechowski
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